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CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD -
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 5 DE MARÇ DE 2024 / CONSEJO DE
DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DEL DIA 5 DE MARZO DE 2024

En l´Alcaldía de Carpesa Plaça del Poble nº 4, a les 19:10 hores del día 5 de març davall la
Presidència de Maria Jose Ferrer San Segundo   es va reunir en sessió ordinaria, el Consell de
Districte dels Pobles del Nord, amb l´assistencia dels components del mateix; pel Grup municipal
Partirt Popular Pablo Tomás Abad Díaz, Jose Javier Lluesma Palanca i Rafael Lluna Borras, pel
Grup municipal Compromis els vocals Blanca Melía Lapresta  i Ramón Estelles Feliu , pel Grup
municipal Socialista no assistix cap vocal , pel Grup municipal VOX, la vocal Anunciación Pons
Collado, actuan com a Secretari Francisco Martín

Assisteix   a la sessió el Vicepresident del Consell Carlos Mundina   i la regidora Papi
Robles del Grup Municipal Compromis
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1 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Lectura i aprovació de l'acta de la sessió anterior
Lectura y aprobacion del acta de la sesión anterior

Intervé la vocal del Grup municipal Compromis Blanca Meliá per a manifestar el seu
desacord amb l'acta al no que quedar reflectida la proporcionalitat de la representativitat ja que
no apareix reflectit el vot de la Presidència i prega quede constància en l'acta.

Interviene el Secretario para informar que efectivamente, en el acta de la sesión anterior en
el Punto 2º, debería aparecer una abstención de la Presidencia en la votación realizada. Al no
haber informado a   la Presidencia de la necesidad de ejercer el voto como cualquier vocal, no
votó, por desconocimiento, y se entiende como una abstención.

Sometida a votación el acta es aprobada por 5 votos a favor ( Grupo Popular, Vox y
Presidencia) y dos abstenciones ( Compromis)

2 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Informes activitats Grups de Treball. Aprovació pressupostos any 2024
Informes actividades Grupos de Trabajo. Aprobación presupuestos año 2024

Toma la palabra la Presidencia para ceder turno a los diferentes coordinadores de los
grupos para que informen:

Interviene el Coordinador de Urbanismo,Turismo, Movilidad, Seguridad, Comercio e
Inversiones Rafael Lluna para comunicar que tras la reunión celebrada el día 27 de febrero en la
Alcaldía de Massarrojos se reunió el grupo, que se propone una actividad valorada en 460 euros 
para realizar un homenage a los ùltimos maestros picapedreros de la zona.

Intervé el Coordinador del grup de Cultura, Esport i Benestar Social Jose Javier Lluesma
que informa que, tras la reunió del 26 de febrer a l¨Alcaldía de Carpesa, el repartiment dels
11.200 euros que corresponien al grup s'ha realitzat buscant concedir alguna quantitat per a
cadascuna de les activitats que van proposar les entitats presents, molt nombroses,  i al seu torn
aconseguir que estes activitats es desenvoluparen en les diverses pedanies que formen el Consell.
Les activitats proposades són:

- La realització de la VII Mostra de Bandes Pobles del Nord´, en la qual participaran les
societats musicals de Benifaraig, Carpesa i Massarojos, i que es desenvoluparà en tres actes que
se celebraran en Borbotó, Cases de Bárcena i Carpesa, i el pressupost dels quals ascendix a 5.600
€.

- La creació del taller 'Aca i mans´, dirigit a xiquets i joves, en el qual es farà una
demostració de com llauraven els camps els nostres avantpassats, a Poble Nou, el pressupost dels
quals s'eleva a 1.600 €.
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- La demostració i exposició dels personatges bíblics i els seus vestits que al llarg dels
segles XVIII i XIX va participar en les festes al Santíssim Crist Verdadero de Benifaraig, i que
està pressupostada en 1.500 €.

- L'exhibició d'un Correfocs en la pedania de Carpesa i, el pressupost de la qual ascendix a
1.500 €.

- La jornada de portes obertes del club d'Hoquei de Carpesa, dirigida a xiquets i
adolescents per a donar a conéixer les seues activitats, la qual se celebrarà en el Col·legi Senent
Ibáñez de Massarojos. Tallers pressupostats en 700 €.

- La realització del Taller 'Aprén a embolar’, el qual s'efectuarà en la pedania de Benifaraig
i, el pressupost de la qual, s'eleva a 300 €.

Interviene la Coordinadora del Grupo de  Empleo, Familia, Agricultura y Parques y
Jardines,  Nunci Pons, para informar que tienen asignados una cuantía de 1.000 euros, pero que
todavía no se ha reunido el grupo para debatir actividades, se prevee su reunión antes de que
acabe el mes de marzo.

Intervé el vocal del Grup  municipal Compromis Ramón Estellés per a manifestar que el
paper dels coordinadors és proposar i organitzar però que han de deixar la decisió final a les
associacions presents , considera que hauria de tindre  mes en compte a les pedanias que potser
no tenen estructura associativa  a l'hora de programar les activitats.

Interviene la Presidenta par recordar que todas las pedanías están representadas, y que se
han debatido en los grupos con las asociaciones presentes, pero que en todo caso, siempre al final
corresponde al Consell, la aprobación definitiva de los presupuestos.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació el pressupost del Grup d'Urbanisme, Turisme, Mobilitat, Seguretat,
Comerç i Inversions que és aprovat per unanimitat.

Se sotmet a votació el pressupost de Cultura, Esport i Benestar Social  que és aprovat amb
5 vots a favor ( Grup Popular, VOX i Presidència) i 2 abstencions ( Grup Compromis).

Se sotmet a aprovació el pressupost inicial del Grup d'Ocupació, Família, Agricultura i Parcs i
Jardins que és aprovat per 5 vots a favor ( Grup Popular, VOX i Presidència) i 2 abstencions (
Grup Compromis).

3 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Nomenament representant en el Consell de Turisme de la Ciutat de València
Nombramiento representante en el Consell de Turisme de la Ciudad de Valencia



CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 5
DE MARÇ DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 5 DE MARZO DE 2024

4

Per part de la Presidència comunica al Consell la proposta de representant en el Consell de
Turisme de la ciutat de València de Víctor Pons Roger del Club d'hoquei de Carpesa . És la
primera vegada que es nomena este representant en esta Junta municipal

4 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 6
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Compromis sobre transparència en les despeses de les
Alcaldies
Moción presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre transparencia en los gastos de
las Alcaldías

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Transparència en les despeses Alcaldies

 

MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

 

Els veïns del Pobles del Nord estan acostumats a la transparència, que s’ha practicat des de
les alcaldies del pobles, en el sentit de publicar anualment els desglossament de les despeses
sobre les quantitats assignades a cada alcaldia, no solament el total assignat, sinó el concepte de
cada partida i el seu import.

En concret, en l’alcaldia de Carpesa es feien públiques les despeses, que es publicaven i es
mostraven en el tauler d’informació de l’alcaldia.

Al mateix temps a l’Assemblea anual de poble, assemblea que es realitzava durant el
primer mes de l’any es presentaven a tots els veïns i es contestava a qualsevol pregunta que el
veïnat puguera tindre en relació a qualsevol import ressenyat.

És per això que presentem la següent proposta d’acord:

Instar a la Regidora de Pobles (Pedanies) per a que instruisca als alcaldes dels pobles a que
continuen amb el saludable exercici de transparència i es faça públic el detallat de les despeses
sobre els pressupostos assignats a cada poble, publicant-les en els taulers d’informació, i també
en assemblea pública oberta a tot el veïnat, com es venia fent a Carpesa.

DEBAT
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Intervé el vocal del Grup Compromis Ramon Estelles que després de llegir la proposta
d'acord presentada, manifesta que no pretén ser una crítica, entenent que enguany, per urgències
de temps, segurament no ha pogut fer-se com altres anys, i considera molt adequat la celebració
d'assemblea veïnal oberta per a conéixer les propostes que es facen i acostar les alcaldies als
veïns.

Intervé el vocal del Grup municipal Popular José Luis Lluesma, per a recordar que el Grup
Popular sol·licite això mateix el 28 de febrer de 2022 en un Consell de Pobles del Nord 2021 i
2022, i que en aquell moment la Regidoria de Pobles (Lucia Beamud) només va donar una taula
amb els imports totals per alcaldies i es va entendre que s'anava a enviar cada 3 mesos la
informació al portal de Transparència de l'Ajuntament, per a coneixement de tota la ciutadania, la
qual cosa sembla que no s'ha pogut aconseguir en els últims huit anys i no es va fer, es demana
que es faça ara. Així i tot proposa la següent moció alternativa:

"Que des del Servici de Pedanies es sigua remetent trimestralment al Servici de
Transparència per a la seua publicació en el Portal de Transparència, la informació relativa a les
contractacions que es tramiten i aproven per les alcaldies pedànies en matèria d'activitats
culturals i esportives."

Intervé el vocal del Grup Compromis Ramon Estelles per a expresses que esta conforme
amb proposat però demana es publicite en els taulers d'anuncis de les alcaldia, per a facilitar el
seu coneixement a veïns que no entren en estos portals. Si va haver-hi errors en el passat doncs es
el moment de corregir-los.

 

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció alternativa presentada pel Grup Municipal Popular que és
aprovada per 5 vots a favor( Grup Popular, VOX i Presidència) i dos abstencions ( Grup
Compromis), per la qual cosa decau la moció presentada.

5 RESULTAT / : NO APROVAT / RESULTADO NO APROBADO
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 7
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Compromis sobre mobilitat sostenible als Pobles del
Nord: L'anell de l'Horta.
Moción presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre movilidad sostenible en los
Pueblos del Norte: El anillo de la Huerta.

CARMEN LUISA ROBLES GALINDO - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS

ASSUMPTE: Mobilitat Sostenible als Pobles del Nord: l’Anella de l’horta
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MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

El context metropolità en el que es troben els pobles de València, a l’ombra del cap i casal
i prioritzant sempre les necessitats de la ciutat front a les dels pobles ha originat que, durant les
últimes dècades, tot un allau de plans, projectes i infraestructures hagen afectat severament els
pobles del cap i casal. Immersos en un context amb moltes dificultats (abandonament,
envelliment de la població, conservació del paisatge, disminució de l’activitat econòmica, ... )

És per això que a l’anterior mandat es va encomanar la realització de diferents estudis de
paisatges per part de la delegació de Pobles de València. Amb la finalitat de posar el focus en el
territori dels pobles de València, per posar-lo al centre i mirar la manera d’articular-lo dins del
context metropolità i enunciar possibles camins, per així poder afrontar alguns dels reptes que es
plantegen hui en dia i de futur.

L’objectiu dels estudis consistia en un anàlisi i diagnosi del territori dels pobles de
València des de la perspectiva del territori i el paisatge d’una manera conjunta i coherent
territorialment. Enunciava distintes estratègies de resolució de conflictes i línies d’actuacions, a
més de formalitzar un document que serveix com a full de ruta per a futures accions i d’ajuda als
distints plans i projectes que s’estan duguent a terme o es puguen dur a terme per part de
l’Ajuntament de València.

Les estratègies que es desenvolupen per fer front als riscs que sofreix els Pobles del Nord,
es materialitzen en una proposta d’Infraestructura Verda que pretén articular, a través distintes
solucions, tot l’àmbit d’actuació de la Junta Municipal de Pobles del Nord. Esta, incideix
directament en resoldre els problemes ocasionats per la relació amb la metròpoli, València.
D’aquesta manera, a través de la Infraestructura Verda, es dona solució única a les amenaces
plantejades, des d’una perspectiva territorial i de paisatge. I a més a més, es realitza des d’una
visió que uneix els plantejament i propostes per la qual València ha sigut nombrada capital Verda
Europea enguany. Una d’aquestes solucions formava part del projecte anomenat: l’Anella de
l’Horta.

L’Anella de l’Horta és una infraestructura verda de mobilitat sostenible què intenta
articular internament els pobles del nord. Els habitants dels pobles del nord tenen grans
dificultats per poder moure’s pel seu territori amb altre mitjà que no siga el cotxe: els camins
solen ser estrets i la utilització massiva per part del cotxe d’aquestos camins genera inseguretat
als usuaris que van en bici o a peu. Així doncs, aquesta xarxa d’itineraris ofereix una alternativa
de comunicació entre els propis pobles que possibilita altres mobilitats sostenibles com anar a
peu o en bici.

La xarxa en concret connectaria els pobles de Pobles Nou, Carpesa, Benifaraig i Poble Nou
aprofitant mols camins que són de titularitat municipal i d’altres que són camins de ferradura. A
més a més, mitjançant aquesta connexió es donaria seguretat a itineraris que ja es realitzen de
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manera habitual pels veïns i veïnes d’aquestes poblacions. Cal tindre en compte que les relacions
de proximitat entre aquests pobles són històriques i a més a més comparteixen diferents serveis
bàsics com pot ser el col·legi municipal de Benifaraig.

Per tot allò exposat es proposa el següent punt d’acord:

Que l’Ajuntament de València realitze els treballs necessaris per tal de crear una xarxa
cicló-peatonal que unisca els pobles de Poble Nou, Carpesa, Benifaraig i Borbotó.

 

DEBAT

Intervé la vocal del Grup Municipal Compromis Blanca Meliá per a defendre la necessitat
de connectar els pobles del Nord entre si ( Poble Nou, Carpesa, Benifaraig i Borboto) , a través
d'una xarxa ciclopedestre, fàcil, segura i sostenible que seria l'Anell verd, que té el seu origen en
un estudi realitzat sobre el territori i el paisatge en l'anterior legislatura.

Intervé el vocal el Grup Municipal Popular Jose Luis Lluesma per a manifestar el seu vot
en contra perquè l'estudi realitzat no es va executar per la Regidoria de Mobilitat ni per
Urbanisme, al no disposar l'Ajuntament de la titularitat dels terrenys per on hauria de passar la
xarxa ciclopedestre segons el Servici de Pedanies, per la qual cosa és inviable, ni haver-se previst
cost econòmic de les expropiacions necessàries dels camins privats S'estan buscant altres
alternatives ja que este estudi no porta a cap lloc.

Intervé la vocal del Grup municipal Compromis Blanca Meliá per a sol·licitar un esforç de
la Corporació, ja que la idea el mereix, i si s'han de fer nous estudis que es facen, ja que la
proposta és beneficiosa per a tots els veïns.

 

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció proposada pel Grup Municipal Compromis que és rebutjada
amb dos vots a favor (Grup Compromis) i cinc en contra ( Grup Popular, VOX i Presidència)

6 RESULTAT / : REBUTJAT / RESULTADO RECHAZADO
EXPEDIENT / : O-89SOC-2024-000025-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Socialista sobre el Projecte Plaza Patrona de Borbotó
Moción presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre el Proyecto Plaza Patrona de
Borbotó

NURIA LLOPIS BORREGO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA
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MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
SOCIALISTA, PEDRO HOYOS, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL,
A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD

 

La pasada legislatura, el gobierno progresista dejó preparado un proyecto de
reurbanización de la Plaza de la Patrona de la pedanía de Borbotó. Un trabajo que se llevó a cabo
gracias al consenso con su alcalde pedáneo, entonces, José Ramón Giménez.

Un proyecto de reurbanización que perseguía diferentes objetivos. En primer lugar la
recuperación de espacio público para el uso y disfrute de las personas, con la consiguiente
separación y acotamiento de las zonas destinadas al tráfico rodado y la creación de zona estancial
con sombra y mobiliario. El segundo objetivo, la renaturalización del espacio urbano,
incorporando vegetación, permeabilizar parte del suelo sellado, amortiguar el efecto isla de calor,
etc. Y por último, el proyecto se marcaba como objetivo revalorizar el patrimonio cultural
existente. La configuración de la nueva plaza, teniendo en cuenta las visuales y los recorridos,
con la peatonalización, la incorporación de vegetación, y la reestructuración de las plazas de
estacionamiento, consigue generan un ambiente, unas texturas y unos materiales acordes con el
telón de fondo patrimonial.

Así mismo, la finalización de este proyecto de reurbanización de la plaza, daría como
resultado a posibilidad de utilización de la misma como punto de celebración de las diferentes
fiestas populares de Borbotó.

Por ello, exponemos la siguiente propuesta de acuerdo:

Primero. Asignar una partida presupuestaria al proyecto de reurbanización de la Plaza de
la Patrona para poder finalizar el proyecto que puso en marcha el anterior gobierno progresista.

DEBAT

Toma la palabra la Presidenta para , tras consulta con el Secretario y en cumplimiento del
artículo 121 del Reglamento Órganico del Pleno, no tramitar la presente moción al no estar
presente ningun vocal del grupo municipal proponente que proceda a su defensa.

7 RESULTAT / : REBUTJAT / RESULTADO RECHAZADO
EXPEDIENT / : O-89SOC-2024-000025-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Socialista sobre Connectivitat
Moción presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre Conectividad

NURIA LLOPIS BORREGO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
SOCIALISTA, PEDRO HOYOS, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL,
A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD
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Hoy en día, los pueblos de València, del norte no tienen una conectividad óptima con la
ciudad de València en transporte público. Los tiempos de trayecto para llegar al centro son
elevados, tienen numerosas paradas y, hacen menos competitivo al transporte público frente al
vehículo privado. Los tiempos de viaje en transporte público triplican a los del vehículo privado
con múltiples paradas intermedias haciendo poco atractivo el autobús y dando una alternativa de
baja calidad en materia de transporte público a los vecinos de la zona.

Las vecinas y vecinos de los pueblos de València tienen el mismo derecho a tener un
transporte público de calidad que el resto de barrios de València como Ciutat Vella o
L’Eixample. El lugar de residencia no debe ser un elemento diferenciador en los servicios
públicos ni una barrera para que la ciudadanía se sume al transporte público.

Desde el partido socialista entendemos que la movilidad en transporte público debe ser una
prioridad para la ciudad y deben mejorarse las conexiones con los pueblos de la ciudad,
permitiendo a sus vecinos poder desplazarse con facilidad en transporte público.

Por todo ello, y para mejorar el transporte público de todos los pueblos de València,
exponemos la siguiente propuesta de acuerdo:

PRIMERO.- Que se pongan en servicio líneas exprés que unan a cada uno de los pueblos
de València con el centro, con una sola parada en el trayecto que les permita conectarse con la
red de Metrovalencia o el resto de líneas de autobús.

SEGUNDO.- Que estas líneas exprés tengan una frecuencia de paso elevada haciendo
atractivo el uso de transporte público.

TERCERO.- Que estas líneas exprés se pongan en funcionamiento a la mayor brevedad
posible y se dé cuenta a la comisión del cumplimiento.

D E B A T

Toma la palabra la Presidenta para , tras consulta con el Secretario y en cumplimiento del
artículo 121 del Reglamento Órganico del Pleno, no tramitar la presente moción al no estar
presente ningun vocal del grupo municipal proponente que proceda a su defensa.

8 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre inversions als pobles que conformen
la Junta de Districte de Pobles del Nord.
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre inversiones en los pueblos que
conforman la Junta de Distrito de Pobles del Nord.
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PEDANÍAS-PARTICIPACIÓN-ACCIÓN VECINAL
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CARMEN LUISA ROBLES GALINDO - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS

ASSUMPTE: Inversions als pobles que conformen la Junta de Districte de Pobles del
Nord

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

 

Quines són les inversions previstes en els pobles que conformen la Junta de Districte de
Pobles del Nord? Preguem es remeta quadre on, a banda de la descripció dels projectes, el
pressupost i el servei encarregat d’executar-lo, s’indique la previsió d’execució dels mateixos,
així com l’expedient associat. 

 

RESPUESTA:

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES, PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL SEU
NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE
LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

Quines són les inversions previstes en els pobles que conformen la Junta de Districte de
Pobles del Nord? Preguem es remeta quadre on, a banda de la descripció dels projectes, el
pressupost i el servei encarregat d’executar-lo, s’indique la previsió d’execució dels mateixos,
així com l’expedient associat.

RESPOSTA

Els crèdits inicials previstos en l’anualitat del 2024 dins de la previsió plurianual dels
projectes correspon a la part que es prevé executar en l’exercici, sense perjuí dels ajustos que
pogueren produir-se per ajustar el ritme de l’execució dels mateixos.
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9 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre activitats de les alcaldies de l'àmbit
de la Junta de Districte de Pobles del Nord
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre actividades de las alcaldías del
ámbito de la Junta de Distrito de Pobles del Nord
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PEDANÍAS-PARTICIPACIÓN-ACCIÓN VECINAL

CARMEN LUISA ROBLES GALINDO - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS

ASSUMPTE: Activitats de les alcaldies de l’àmbit de la Junta de Districte de Pobles del
Nord

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD 

 

Atenent que cada poble de València ja coneix quin és el seu pressupost per a l’exercici
2024 en cultura, festes i esport. Es sol·licita una graella sobre la previsió de despesa de les
alcaldies de Benifaraig, Poble Nou, Carpesa, Cases de Bàrcena, Mauella, Massarrojos i Borbotó
on es detalle: activitats, data a celebrar i pressupost aproximat de despesa i en el cas que es
coorganitze amb alguna entitat de poble s’indique quina.

RESPUESTA:

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES, PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL SEU
NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE
LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

Atenent que cada poble de València ja coneix quin és el seu pressupost per a l’exercici
2024 en cultura, festes i esport. Es sol·licita una graella sobre la previsió de despesa de les
alcaldies de Benifaraig, Poble Nou, Carpesa, Cases de Bàrcena, Mauella, Massarrojos i Borbotó
on es detalle: activitats, data a celebrar i pressupost aproximat de despesa i en el cas que es
coorganitze amb alguna entitat de poble s’indique quina.

RESPOSTA



CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 5
DE MARÇ DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 5 DE MARZO DE 2024

12

Al Servici de Pedanies consten, en el momento actual, les següents contractacions ja
realitzades o en tramitació:
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10 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre alternança de les sessió del Consell
en cadascun dels pobles de l'àmbit de la Junta de Pobles del Nord
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre alternancia de las sesión del
Consejo en cada uno de los pueblos del ámbito de la Junta de Pobles del Nord
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PEDANÍAS-PARTICIPACIÓN-ACCIÓN VECINAL

CARMEN LUISA ROBLES GALINDO - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL
COMPROMIS

ASSUMPTE: Alternància de la sessió del Consell en cadascun dels pobles de l’àmbit de la
Junta de Pobles del Nord

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL RAMON ESTELLÉS I FELIU, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD

Les Juntes Municipals són òrgans de gestió desconcentrada, la finalitat de la qual és
aproximar la gestió municipal als veïns i veïnes i incentivar la seua participació en els assumptes
de competència municipal.

A més a més, les Juntes Municipals de Districtes són òrgans de govern on es tracten temes
que són d’interés en l’àmbit d’actuació de cada Junta Municipal. Per la qual cosa, a mesura que
menor siga l’àmbit d’actuació de la Junta Municipal de Districte més precisió hi haurà a l’hora
d’abordar el temes que puguen ser d’interés de la ciutadania. I en conseqüència es veurà reflectit
una major participació ciutadana.

La dispersió territorial és, de facto, una realitat entre els diferents pobles del nord. Existeix
distàncies amples en uns altres ells, sent el cas més gran el que dista entre Massarrojos i Poble
Nou. La realitat cojuntural, social, cultural i ambiental són molt diferents entre cadascú d’ells,
tanmateix també configuren una realitat pròxima i unificada com grup al qual entendre’s tots ells
com unitats identitàries pròpies i arrelades al territori i l’horta.

Entenem que, per una banda, els sis pobles configuren una unitat dins del districte de
Pobles del Nord, també, les seues realitats i solucions dels problemes haurien de tractar-se de
forma diferenciada. Propiciar, també, que la ciutadania i entitats de cadascú dels pobles es
puguen sentir interpel·lats de forma més directa. Ajudar, per tant, a una major participació
ciutadana i proximitat en la presa de decisions. Fets que són, sense cap mena de dubte, els
principals objectius d’una Junta Municipal de Districte: la proximitat i la participació ciutadana.
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És per tot això que la celebració de la Junta Municipal de Districte ha anat variant
d’ubicació. I s’ha pogut celebrar en diversos pobles. Cal tindre en compte que tots ells tenen
espais adients per poder celebrar-se, tal i com es fa en altres juntes municipals com en la de
Benimàmet-Beniferri o Pobles del Sud. Es per tot açò que es formula:

 

Té pensat l’actual presidència de la Junta Municipal de Pobles del Nord celebrar les
sessions de la mateixa, de forma alterna en cada poble de la Junta Municipal de Districte, del tal
forma que al llarg del mandat s’haja pogut celebrar en tots els pobles (donat que existeix espais
adients per donar cabuda a tal fi)?

RESPUESTA:

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES, PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL RAMON ESTELLÉS I FELIU, EN EL SEU NOM I EN EL
DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA DE
POBLES DEL NORD

Les Juntes Municipals són òrgans de gestió desconcentrada, la finalitat de la qual és
aproximar la gestió municipal als veïns i veïnes i incentivar la seua participació en els assumptes
de competència municipal.

A més a més, les Juntes Municipals de Districtes són òrgans de govern on es tracten temes
que són d’interés en l’àmbit d’actuació de cada Junta Municipal. Per la qual cosa, a mesura que
menor siga l’àmbit d’actuació de la Junta Municipal de Districte més precisió hi haurà a l’hora
d’abordar el temes que puguen ser d’interés de la ciutadania. I en conseqüència es veurà reflectit
una major participació ciutadana.

La dispersió territorial és, de facto, una realitat entre els diferents pobles del nord. Existeix
distàncies amples en uns altres ells, sent el cas més gran el que dista entre Massarrojos i Poble
Nou. La realitat cojuntural, social, cultural i ambiental són molt diferents entre cadascú d’ells,
tanmateix també configuren una realitat pròxima i unificada com grup al qual entendre’s tots ells
com unitats identitàries pròpies i arrelades al territori i l’horta.

Entenem que, per una banda, els sis pobles configuren una unitat dins del districte de
Pobles del Nord, també, les seues realitats i solucions dels problemes haurien de tractar-se de
forma diferenciada. Propiciar, també, que la ciutadania i entitats de cadascú dels pobles es
puguen sentir interpel·lats de forma més directa. Ajudar, per tant, a una major participación
ciutadana i proximitat en la presa de decisions. Fets que són, sense cap mena de dubte, els
principals objectius d’una Junta Municipal de Districte: la proximitat i la participació ciutadana.
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És per tot això que la celebració de la Junta Municipal de Districte ha anat variant
d’ubicació. I s’ha pogut celebrar en diversos pobles. Cal tindre en compte que tots ells tenen
espais adients per poder celebrar-se, tal i com es fa en altres juntes municipals com en la de
Benimàmet-Beniferri o Pobles del Sud. Es per tot açò que es formula:

Té pensat l’actual presidència de la Junta Municipal de Pobles del Nord celebrar les
sessions de la mateixa, de forma alterna en cada poble de la Junta Municipal de Districte, del tal
forma que al llarg del mandat s’haja pogut celebrar en tots els pobles (donat que existeix espais
adients per donar cabuda a tal fi)?

RESPOSTA

No hi ha inconvenient a celebrar les sessions de la mateixa, en les diferents Pedanies de la
Junta Municipal de Districte sempre que els espais reunisquen les condicions de grandaria,
accessibilitat i connectivitat per a acollir als veïns i assistents.

11 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre Pressupostos Participatius 2024
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre Presupuestos Participativos
2024
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PEDANÍAS-PARTICIPACIÓN-ACCIÓN VECINAL

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Pressupostos participatius 2024

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL RAMON ESTELLÉS I FELIU, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD

Els Pressupostos Participatius d'Inversions són un instrument de democràcia directa que
permet a les veïnes i veïns de València involucrar-se en la presa de decisions respecte a
l'execució d'una part del pressupost municipal destinat a realitzar inversions.

 

Els pressupostos participatius són una excel·lent pràctica per a promoure un model de
governança més transparent i col·laboratiu. Aquests poden tindre importants beneficis tant per als
governs locals com per a la societat civil: milloren la transparència, estimulen la participació
ciutadana i enforteixen les xarxes.
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En el cas del pobles de València, i concretament en Pobles del Nord, el projecte dels
pressupostos participatius a suposat una gran millora. Ja que els pobles de València ofereixen
molts avantatges a l’hora de ficar en pràctica models de participació directa de la ciutadania. Per
tot això que es formula:

 

Quina es la programació, cronograma, que pensar dur a terme el govern a l’Ajuntament de
València, per convocar el DecidimVLC al llarg de 2024?

RESPUESTA:

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES, PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL RAMON ESTELLÉS I FELIU, EN EL SEU NOM I EN EL
DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA DE
POBLES DEL NORD

Els Pressupostos Participatius d'Inversions són un instrument de democràcia directa que
permet a les veïnes i veïns de València involucrar-se en la presa de decisions respecte a
l'execució d'una part del pressupost municipal destinat a realitzar inversions.

Els pressupostos participatius són una excel·lent pràctica per a promoure un model de
governança més transparent i col·laboratiu. Aquests poden tindre importants beneficis tant per als
governs locals com per a la societat civil: milloren la transparència, estimulen la participación
ciutadana i enforteixen les xarxes.

En el cas del pobles de València, i concretament en Pobles del Nord, el projecte dels
pressupostos participatius a suposat una gran millora. Ja que els pobles de València ofereixen
molts avantatges a l’hora de ficar en pràctica models de participació directa de la ciutadania. Per
tot això que es formula:

Quina es la programació, cronograma, que pensar dur a terme el govern a l’Ajuntament de
València, per convocar el DecidimVLC al llarg de 2024?

RESPOSTA

En este moment és objecte d'estudi per esta Delegació la planificació dels pressupostos
participatius dels quals se'ls informarà quan es tinga.



CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 5
DE MARÇ DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 5 DE MARZO DE 2024

18

12 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 8
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre Pressupostos Participatius.
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre Presupuestos Participativos.
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PEDANÍAS-PARTICIPACIÓN-ACCIÓN VECINAL

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Pressupostos participatius

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL ERNESTO ANDRÉS MIGUEL, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD

Dels pressupostos participatius aprovats en les diferents convocatòries amb projectes per
als pobles de l’àmbit de la Junta de Pobles del Nord, trobem al web de Decidim VLC diferents
graus d’execució. Sol·licitem taula amb cronograma de la previsió de finalització de cadascuna
de les propostes.

RESPUESTA:

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES, PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL ERNESTO ANDRÉS MIGUEL, EN EL SEU NOM I EN EL
DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA DE
POBLES DEL NORD

Dels pressupostos participatius aprovats en les diferents convocatòries amb projectes per
als pobles de l’àmbit de la Junta de Pobles del Nord, trobem al web de Decidim VLC diferents
graus d’execució. Sol·licitem taula amb cronograma de la previsió de finalització de cadascuna
de les propostes.

RESPOSTA

El Servici de Descentralització i Participació Ciutadana actualitza periòdicament la web
esmentada atenent la informació facilitada pels servicis gestors encarregats de l'execució de cada
projecte relacionat amb els Pressupostos Participatius aprovats en les diferents convocatòries.
Poden preguntar al servici gestor que corresponga pel detall sobre la finalització de cada concret
projecte.



CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 5
DE MARÇ DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 5 DE MARZO DE 2024

19

13 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre cursos de joventut
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre cursos de juventud
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PEDANÍAS-PARTICIPACIÓN-ACCIÓN VECINAL

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Cursos de Joventut

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL ERNESTO ANDRÉS MIGUEL, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD

En l’anterior mandat es va programar diferents activitats i serveis concrets per tal d’apropar
les polítiques de joventut als pobles de València. Concretament en pobles del nord va consistir
en:

-Distribució de cartelleria i fullets informatius de la Regidoria de Joventut en alcaldies
Pobles de València.

-Acord amb Pobles de València per a reservar espais en les seues alcaldies per a la
realització de activitats de la Regidoria de Joventut: consistia en tallers EINES + Cursos
d'Idiomas, a més de concerts en alguns dels Pobles de València.

Es per tot açò que es formula la següent pregunta:

 

Té previst mantindre o ampliar el tallers EINES, curs d’idiomes i programació cultural
adreçada als pobles del nord? Detalle en què va consistir, programació en lloc i dies a celebrar. I
en cas que no es realitze aquestes línies de treball de joventut en el pobles del nord, especifique
els motius.

 

Per a la contestació d’aquesta pregunta es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
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informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES, PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL ERNESTO ANDRÉS MIGUEL, EN EL SEU NOM I EN EL
DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA DE
POBLES DEL NORD

En l’anterior mandat es va programar diferents activitats i serveis concrets per tal
d’aproparles polítiques de joventut als pobles de València. Concretament en pobles del nord va
consistir en:

-Distribució de cartelleria i fullets informatius de la Regidoria de Joventut en alcaldies
Pobles de València.

-Acord amb Pobles de València per a reservar espais en les seues alcaldies per a la
realització de activitats de la Regidoria de Joventut: consistia en tallers EINES + Cursos
d'Idiomas, a més de concerts en alguns dels Pobles de València.

Es per tot açò que es formula la següent pregunta:

Té previst mantindre o ampliar el tallers EINES, curs d’idiomes i programació cultural
adreçada als pobles del nord? Detalle en què va consistir, programació en lloc i dies a celebrar. I
en cas que no es realitze aquestes línies de treball de joventut en el pobles del nord, especifique
els motius.

Es remet resposta traslladada des del Servici de Joventut e Infància

En contestació a la pregunta emesa per la portaveu i el vocal de compromís Blanca Melià
Lapresta i Ernesto Andrés Miguel respectivament, on se sol.licita que s’indique si es vol
mantindre o ampliar els tallers EINES, curs d’idiomes i programació cultural, adreçada als Pobles
del Nord, es comunica:

En relació al programa Eines, estem estudiant quins tallers poden desenvoluparse en els
Pobles del Nord, actualment els Tallers que tenim (Microsoft Word, Socorrisme, manipulació
d’aliments, carretillers i monitor de temps lliure), cóm hi han poques plaçes es fan des de l’edifici
“Espai Jove” que és la ubicació del Servici de Joventut e Infància.

En relació als cursos d’idiomes, abans hi havia anglés i valencià a Borbotó, però a causa de
la poca inscripció i després la falta d’assistència pels pocs inscrits, es va decidir deixar de fer-los
a Borbotó perquè hi havia una pèrdua considerable de recursos.
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 En cuant a programació cultural de la Regidoria de Família, joventut i infancia encara no
tenim decidida la mateixa però ho tindrem en compte per a realitzar una programació cultural als
Pobles de València.

14 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2024-000025-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Socialista sobre Carrer Pascual Cortina
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre Calle Pascual Cortina
DIRIGIDA A:
C2303-URBANISMO-VIVIENDA-OBRAS-INFRA-PLANIF-LICEN-ACTIV.

NURIA LLOPIS BORREGO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
SOCIALISTA, PEDRO HOYOS RODRÍGUEZ, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

¿En qué situación se encuentra y cuál es la previsión de ejecución del proyecto de
repavimentación de la calzada en la calle Pascual Cortina en Cases de Bàrcena? 

RESPUESTA:

JUAN GINER CORELL - COORDINADOR/A - ÀREA D'URBANISME, HABITATGE I
LLICÈNCIES

EN RESPUESTA A LA PREGUNTA REALIZADA POR EL GRUPO MUNICIPAL
SOCIALISTA A LA JUNTA MUNICIPAL POBLES DEL NORD EL 5 DE MARZO DE 2024.

El proyecto de repavimentación de la calle Pascula Cortina está incluido en los
presupuestos participativos DecidimVL 2022-2023, Nº 6836: Repavimentación C/ PASCUAL
CORTINA.

Con fecha de 28/2/2024 se ha adjudicado la redacción del proyecto que incluye esta
actuación: PROYECTO DE REHABILITACIÓN DE CALZADAS DE DIVERSAS CALLES
DE LA CIUDAD DE VALENCIA CORRESPONDIENTES A LAS PROPUESTAS DE LOS
PRESUPUESTOS PARTICIPATIVOS DECIDIMVLC 22-23 Nº 6839: C/ SOT DE XERA”, Nº
6840: C/ DON QUIJOTE, Nº 5509: AVINGUDA PALMARET DE CARPESA, Nº 6836: C/
PASCUAL CORTINA, Nº 6192: DEVESA DE EL SALER, Nº 5756: AVENIDA REAL DE
MADRID, Nº 6654: AAVV FONT D´EN CORTS Y CAMI DEL POU, Nº 6564: LA
FONTETA.”

El plazo de ejecución para la redacción del proyecto es de 2 meses.
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15 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2024-000025-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Socialista sobre Accessibilitat Benifaraig
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre Accesibilidad Benifaraig
DIRIGIDA A:
C2303-URBANISMO-VIVIENDA-OBRAS-INFRA-PLANIF-LICEN-ACTIV.

NURIA LLOPIS BORREGO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
SOCIALISTA, PEDRO HOYOS RODRÍGUEZ, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

¿En qué estado de ejecución se encuentra el estudio de mejora de accesibilidad del
Benifaraig?

RESPUESTA:

JUAN GINER CORELL - COORDINADOR/A - ÀREA D'URBANISME, HABITATGE I
LLICÈNCIES

EN RESPUESTA A LA PREGUNTA REALIZADA   POR EL GRUPO MUNICIPAL
SOCIALISTA A LA JUNTA MUNICIPAL POBLES DEL NORD EL 5 DE MARZO DE 2024.

Está en fase de adjudicación, siendo el plazo de redacción del mismo una vez contratado,
de 3 meses.

16 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2024-000025-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Socialista sobre Activitats culturals
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre Actividades culturales
DIRIGIDA A:
C2308-ACCIÓN CULTURAL-PATRIMONIO HCO-RECURSOS CULTUR

NURIA LLOPIS BORREGO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
SOCIALISTA, PEDRO HOYOS RODRÍGUEZ, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

¿Qué actividades de Cultura als barris están programadas para Pobles del Nord en 2024?



CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 5
DE MARÇ DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 5 DE MARZO DE 2024

23

RESPUESTA:

JOSE LUIS MORENO MAICAS - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
D'ACCIÓ CULTURAL, PATRIMONI I RECURSOS CULTURALS

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPALSOCIALISTA,
PEDRO HOYOS RODRÍGUEZ, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPOMUNICIPAL, A LA
JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

¿Qué actividades de Cultura als barris están programadas para Pobles del Nord en 2024?

Las actividades que se desarrollan en Pobles de Nord se enmarcan en la campaña
CULTURA A LES PEDANIES.

Aunque está previsto realizar la campaña conforme a años anteriores, a la fecha actual no
pueden facilitarse datos concretos sobre las actividades, pues el calendario de organización del
Servicio de Recursos Culturales para los trabajos de diseño de las programaciones a implementar
se iniciarán en los próximos meses.

Cabe decir al respecto que, en el caso concreto de las pedanías, la programación se
concreta de forma consensuada con las alcaldías pedáneas, a fin de atender de forma óptima los
intereses culturales de la ciudadanía que reside en cada población.

17 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Precs i Preguntes
Ruegos y Preguntas

Intervé la vocal del Grup Municipal Compromis Blanca Meliá per a preguntar sobre l'estat
d'execució del projecte d'instal·lació d'una font d'aigua refrigerada en Benifaraig resultat d'uns
Pressupostos Participatius 2022 -2023.Al gener de 2024 se sol·licite informació el grup municipal
de Compromis va requerir informació en la comissió d'Urbanisme i Parcs. La resposta obtinguda
deia que la instal·lació tub problemes tècnics relacionats amb el punt de subministrament elèctric
i que una vegada resolts es procediria a la seua instal·lació. Vist que des de l'inici de la seua
instal·lació al 2023 i la paralització posterior, se sol·licita informació sobre, el pressupost
assignat, i el calendari per a la seua posada en funcionament i si s'ha valorat una ubicació
alternativa.

Intervé el Vicepresident del Consell Carlos Mundina per a informar que per problemes
legals existents amb el subministrament d'aigües potables en Benifaraig, ja resolts amb sentències
judicials, s'ha pres la decisió de la seua instal·lació, en un punt que complisca amb els requisits
tècnics precisos (presa d'aigua i d'electricitat) ja que si hi ha disponibilitat econòmica, són fons
reservats encara que siguen d'exercicis pressupostaris anteriors. Espera que abans de la
temporada de calor este ja fet.

Intervé la vocal del Grup Municipal Compromis Blanca Meliá per a preguntar per la
instal·lació d'un parc infantil en la plaça Rector Vicent Torregrosa que va ser la mes recolzada en
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el seu procés de Decidim València i consensuada amb les associacions en una assemblea
realitzada en Benifaraig, i que segons les notícies que disposa, sembla que està qüestionat per
l'actual equip de govern ja que la nova alcaldessa de Benifaraig segons una notícia periodística
no és favorable a este parc, es pregunta:

Quin interés es perseguix amb estes declaracions i a qui beneficien?,s'ha valorat el
malbaratament de recursos públics que això suposa? , Com és el nou projecte i a través que
partides pressupostàries s'executarà? S'ha consensuat amb els veïns de Benifaraig tal com es va
fer amb anterioritat? que usos estan previstos per a la plaça? Com és la necessitat mes urgent a la
qual cal donar resposta al poble o en canvi hi ha altres com les filtracions d'aigua dels caixers de
les séquies en el nucli urbà de Benifaraig?

Finalment fa una reflexió perquè durant tota esta legislatura es pense en el millor per al
futur dels veïns, i no tant en el que es va fer en el passat.

Intervé la Presidenta per a coincidir amb esta apreciació, i informar que l'última pregunta
serà contestada per escrit.

18 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Intervencions veïnals
Intervenciones vecinales

Intervé J. Bartual de l'AVV de Poble Nou per a transmetre queixes sobre l'horari de la línia
26 al seu pas, als matins en direcció a la ciutat, ja que sembla que des que s'ha modificat la ruta
amb l'arribada a Poeta Querol, s'ha modificat l'horari i/o freqüències i això genera molèsties als
veïns ( en concret als xiquets que ho utilitzen per a anar als col·legis a primera hora del dia a
València).Sol·licita que des de l'EMT s'estudie l'assumpte per a corregir almenys a eixes hores de
la matinada.

Finalment intervé la Presidència per a informar que la data de la nova sessió del Consell serà el 5
de juny, dimecres a les 19.00 hores.

 

 

  I no havent mes assumptes a tratar s´alça la sessió sent les 20:00 hores,   extenent-se la
present Acta, que firma amb mi la Presidencia, de tot axió com a Secretari done fe.


